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PRAHA Nižší výsledky české vědy, na které upozorňuje analýza vládní rady pro výzkum a vývoj, podle rektorů přímo
souvisejí s množstvím peněz, které do vědy proudí. Na včerejší tiskové konferenci rektoři šesti pražských vysokých škol
poukazovali na malé investice do výzkumné infrastruktury, nesoulad české a evropské legislativy ve financování, propast
mezi platy českých a evropských vědců a na nedostatek peněz ze soukromé sféry. Pražské vysoké školy mají navíc
uzavřený přístup k penězům ze strukturálních fondů EU. Hodnocení stavu výzkumu a vývoje v Česku vládě předložila
rada pro výzkum a vývoj koncem října. Vyznívá prý tak, že výsledky výzkumu a jejich přínosy pro ekonomiku zůstávají
nízké. Podle rektora Univerzity Karlovy Václava Hampla tento závěr neplatí o většině vysokých škol, o Akademii věd ani
o dalších výzkumných ústavech. Čeští vědci podle něj za menší peníze podávají stejné a spíše nadprůměrné výkony
i v celosvětovém srovnání.


